
 
Ik verwacht dat deze brief door elk raadslid word gelezen! 
 
Beste en mevrouw Peet van de loo, en gemeenteraad 
We hebben op dit moment de grootste problemen met parkeren.  
Ik kreeg gisteren het bericht dat de flat over 10 dagen opgeleverd gaat worden zonder de nodige 
parkeerplaatsen. 
Ook zie ik dat een gedeelte van mijn huidige oprit word afgepakt door de stratenmakers.  
Waardoor de mindervaliden straks niet meer voor mijn zaak kunnen parkeren (wat nu al een 
probleem is) 
Ondertussen zijn er weer twee straatlantaarns kapot voor mijn huis en heb ik zondag avond 
twee inbrekers betrapt die over mijn poort wilde klimmen. 
De veegwagen die u beloofd had is nooit gekomen, dus ben ik elke keer zelf aan het vegen 
want anders zit mijn zaak vol zand. 
Daarbij is de herrie van de weg niet te harden in de slaapkamers boven de zaak. 
Ik betwijfel dat dit beter gaat worden als de straat klaar is. 
Want dan komen er minimaal 118 (2x59)auto's per dag voorbij de slaapkamers via de 
ontsluitingsweg.  
Wij hebben ons altijd tegen deze weg uitgesproken maar hier werd niets mee gedaan. 
Misschien is het een optie om een keer te praten over geluids isolatie via de gemeenteraad. 
 
Ik verwacht dat u als ambtenaar handhaving u werk doet en handhaaft zodat er niet nog meer 
gevaarlijke situaties komen.  
Bij gevoegd foto's van deze morgen 7.00uur. 
Ik verwacht van u en mevrouw Peet van de loo een antwoord binnen deze week  
 
Met vriendelijke groet  
 


